

MEETINGS OF COMMITTEES AND SUB-COMMITTEES

(Subject to change)

THURSDAY, JULY 8

JUSTICE AND LEGAL AFFAIRS

09:00 209 W.B.
15:30 112-N

Order of the day: Bill C-53, An Act to amend the Criminal Code in relation to sexual offences and the protection of young persons and to amend certain other Acts in relation thereto or in consequence thereof

Appearing: The Honourable Jean Chrétien, Minister of Justice and Attorney General of Canada

FINANCE, TRADE AND ECONOMIC AFFAIRS

09:30 208 W.B.
11:00 208 W.B.

(In Camera) Profit situation of the chartered banks—Draft Report of the Sub-committee to Promote Profit-sharing by Employees in Business

Witnesses: Committee Research Staff

TRANSPORT

09:30 253-D
11:00 253-D
15:30 253-D

Order of the day: Bill C-92, An Act to amend the National Harbours Board Act, the Government Harbours and Piers Act, the Harbour Commissions Act, the Canada Shipping Act and the Fishing and Recreational Harbours Act

Witnesses: Officials from the Department of Transport

SPECIAL COMMITTEE ON STANDING ORDERS AND PROCEDURE

09:30 308 W.B.
15:30 308 W.B.

Order of the day: Matters pertaining to the Order Reference

RÉUNIONS DE COMITÉS ET SOUS-COMITÉS

(Sous réserve de modifications)

LE JEUDI 8 JUILLET

JUSTICE ET QUESTIONS JURIDIQUES

09:00 209 É.O.
15:30 112-N

Ordre du jour: Bill C-53, Loi modifiant le Code criminel en matière d'infractions sexuelles et de protection des jeunes et apportant des modifications corrélatives à d'autres lois

Comparaît: L'honorable Jean Chrétien, ministre de la Justice et Procureur général du Canada

FINANCES, COMMERCE ET QUESTIONS ÉCONOMIQUES

09:30 208 É.O.
11:00 208 É.O.

(A huis clos) Les profits des banques à charte—Projet de rapport du Sous-comité visant à promouvoir la participation des employés aux profits des entreprises

Témoins: Le personnel de recherche du Comité

TRANSPORTS

09:30 253-D
11:00 253-D
15:30 253-D

Ordre du jour: Bill C-92, Loi modifiant la Loi sur le Conseil des ports nationaux, la Loi sur les ports et jetées de l'État, la Loi sur les Commissions de port, la Loi sur la marine marchande et la Loi sur les ports de pêche et plaisance

Témoins: Hauts fonctionnaires du ministère des Transports

COMITÉ SPÉCIAL CHARGÉ D'EXAMINER LE RÈGLEMENT ET LA PROCÉDURE

09:30 308 É.O.
15:30 308 É.O.

Ordre du jour: Questions relatives à l'Ordre de renvoi